

Bus 巴士

- Cost KCCC to and from Port of Galveston, cost per person is \$35 Roundtrip.
教會到 Port of Galveston 往返的巴士，大約\$35 一人，不論年齡。
- Each bus can hold 56 passengers. Thus, we will be registering in increments of 56 people.
巴士乘客量是 56 人，一定要有足夠的人報名才能啟程。
 - For example, if we have 70 people registered, the first 56 people will be on the bus. We will not register the remaining 14 for the bus option. If we have 110 people, we will have 2 buses. (close to 2 full bus capacity of 112)
 - First come, first serve.
- Registration and payment collection available now at the church office with deadline to pay 8/15/23.
即刻接受報名及收款，截止日期是 8/15。請至辦公室繳交費用，只限收支票。
- If we only have one bus, **the bus will leave KCCC parking lot at 10:15am**, estimated to arrive at the Port of Galveston cruise terminal around 12:30pm. Please arrange for your check-in time accordingly.
如果只有一輛巴士，將會在早上 10:15 離開教會停車場。預計最早中午 12:30 到達 Port of Galveston，請相應安排您登船的時間。
- If we have enough passengers for two bus, the second bus will leave KCCC parking lot at 11:15am, estimated to arrive at the Port of Galveston cruise terminal around 1:30pm. Please arrange for your check-in time accordingly.
如果我們有足夠人數安排第二輛巴士，第二輛巴士將在早上 11:15 離開教會停車場。預計最早下午 1:30 到達 Port of Galveston，請相應安排您登船的時間。
- If we don't have close to 56 passengers, will cancel the bus option and return check on **9/3**. 如果不能到達人數，9/3 會退還支票。
- Parking at KCCC at your own risk, however, will keep the gates closed.
教會停車場的 gate 晚間關閉，但自擔風險。